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Griffie (ZWD) <griffie@zeewolde.nl> 

Re: reactie op mail situatie Ravelijn 

1 bericht 
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Henk de Vries 

Aan: Maarten de Boer 

Cc: Karel Hamstra 

17 november 2023 om 13:08 

Geachte heer De Boer, geachte Ieden van de gemeenteraad, geacht bestuur, 

Helaas moeten wij weer gebruik maken van ons recht om, als inwoner van de gemeente Zeewolde, zorgen over onze 

woonsituatie kenbaar te maken bij het bestuur en de ambtelijke organisatie. 

Wij zijn al ruim anderhalf jaar bezig om aan u te vragen of er een verbetering gerealiseerd kan worden in het 

openbare- en bewonersdeel van de parkeergarage van het Ravelijn. Er zijn door ons vele mails geschreven. En we 

hebben gesprekken gevoerd met u mijnheer De Boer en met de verantwoordelijke wethouder. 

Daarnaast wordt er, zo hebben wij begrepen, regelmatig door het bestuur van de VVE met u besprekingen gevoerd 

over de vervuiling van de parkeergarage en mogelijke oplossingen. 

De situatie bij de entree naar de winkels is slecht. Regelmatig ligt er nog alleriei rommel in het trappenhuis, er is 

sprake van graffiti en op dit moment, wat ons betreft, het allerergste: de smerige stank in de garage. De garage wordt 

kennelijk nog steeds gebruikt als openbaar urinoir. De pislucht (excuses voor het taalgebruik) was vanmorgen weer 

ondragelijk aanwezig en overal te ruiken in het bewonersdeel van de parkeergarage. 

Inseptember 2022 schreef u ons het volgende: "dat momenteel een advies in voorbereiding is 

n.a.v de problematiek met daarin een aantal oplossingsrichtingen. Naar verwachting wordt dat uiterlijk eind 

oktober aan het college voorgelegd om tot een keuze te komen” 

We zijn nu inmiddels bijna anderhalf jaar verder en met de regenachtige weken en de winterkoude in aantocht vrezen 

wij dat we weer een lange tijd de kotsmisselijke pisstank moeten doorstaan. 

En a we dachten enige tijd een verbetering te zien in de situatie bij ons in het Ravelijn, maar de verslonzing 

neemt vanaf de intrede van het najaarsweer, helaas weer toe! 

In een eerder gesprek heeft u aangegeven dat uw verwachting, om het advies oktober 2022 aan het College voor te 

kunnen leggen, te optimistisch was. Waarvoor ons begrip.Maar het is nu bijna anderhalf jaar verder. Wij hebben nog 

niets vernomen of gelezen, laat staan gemerkt van acties die tot verbetering van de situatie hebben geleid 

  

Op ons eerdere bericht d.d. 11 juni 2023 is helaas niet door u gereageerd. Wellicht door drukke 

werkomstandigheden. 

Ook van het bestuur van de WE Ravelijn hebben wij niets vernomen over een eventuele voortgang in deze 

discussie. 

Nu ontvangen wij toch wel graag een reactie met positief nieuws over de door u aan het College voorgestelde 

oplossingsrichtingen. 

In afwachting van uw antwoord en vriendelijke groet, 

Henk en \nfer de Vries 

Op vr 30 sep 2022 om 07:32 schreef Maarten de Boer : (geanonimiseerd)

Geachte heer De Vries, 

Naar aanleiding van uw eerder gestuurde mail m.b.t. de op zondag 18 september jl. aangetroffen situatie in het 

trappenhuis van de parkeergarage Ravelijn, heeft u op 27 september gevraagd naar (het uitblijven van) een 
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inhoudelijke reactie daarop. 

Allereerst om u gerust te stellen; het college neemt individuele signalen van inwoners wel degelijk serieus. Dat is 

een belangrijk middel om te weten wat er in het dorp leeft. Het uitblijven van een antwoord op de mail heeft niets te 

maken met het nog "broeden" daarop. Zowel in het artikel in Zeewolde Aktueel (21-9) als in het contact dat er begin 

vorige week was met de voorzitter van de VVE bewoners Ravelijn (mevr. Mü is vanuit de gemeente 

aangegeven dat momenteel een advies in voorbereiding is na.v de problematiek met daarin een aantal 

oplossingsrichtingen. Naar verwachting wordt dat uiterlijk eind oktober aan het college voorgelegd om tot een keuze 

te komen. Voor de volledigheid had dit ter beantwoording ook individueel aan u bericht moeten worden, hoewel wij 

ook in de veronderstelling waren dat binnen de VVE de berichtgeving ook gedeeld wordt en u daarmee ook op de 

hoogte was. Overigens heeft dat centrale contact wel onze voorkeur, omdat op die wijze de communicatie 

gekanaliseerd wordt en dit de berichtgeving over hetzelfde onderwerp/probleem beperkt. 

(geanonimiseerd)

Met vriendelijke groet, 

Maarten de Boer 

Gemeente Zeewolde 

Maarten de Boer 

Teamleider Team Wonen en Economie 
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